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(57) Abstract

The invention concems heliomicine, a DNA sequence coding for heliomicine, a vector containing it for transforming a host organism
and the transformation method. The invention concerns heliomicine as medicine in particular for treating fungal infections. More particularly
it concerns the transformation of plant cells and plants, the heliomicine produced by the transformed plants ensuring their resistance to

diseases, in particular diseases of fungal origin.

(57) Abrégé

La présente invention a pour objet 1’héliomicine, une séquence d’ADN codant pour ’héliomicine, un vecteur la contenant pour

la transformation d’un organisme héte et le procédé de transformation. L’invention concerne P'utilisation de I’héliomicine 2 titre de
médicament, en particulier pour le traitement des infections fongiques. L’invention concerne plus particuligrement la transformation des
cellules végétales et des plantes, 1’héliomicine produite par les plantes transformées leur conférant une résistance aux maladies, en particulier

d’origine fongique.
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